

Achterbanverslag KCR, 1/6

Aanwezig: Natasja, Lucinda, Lesley, Hubrecht, Femke, Jessica, Arco, Willemijn en Kim

Afwezig: Charlotte

Datum: 29 september 2025

Locatie: Het Akkoord, lokaal groep 8

Tijdstip: 19.30 uur

1. Opening

Hubrecht heet iedereen welkom bij de eerste vergadering van het schooljaar 2025-2026.

2. Inbreng KCR

Hubrecht geeft aan dat Arco vanmorgen slecht te verstaan was bij de opening van de Kinderboekenweek wat erg jammer was. In het vervolg beter checken dat Arco goed verstaanbaar is.

Hubrecht geeft aan dat hij de afgelopen weken een aantal keer heeft gehoord dat het brengen en ophalen van de kinderen uit de groepen 2/3 erg onrustig is. Arco geeft aan dat het brengen al iets gestroomlijnder gaat. Het ophalen is inderdaad wat onrustiger. Kim ervaart dat het al minder hectisch is dan in de eerste weken en merkt op dat het vooral de ouders zijn die onrustig worden bij het ophalen. Het team kijkt tot aan de Herfstvakantie hoe het gaat en daarna zal er een evaluatie plaatsvinden. Jessica draagt als oplossing aan om een groep op een andere plek het pand te verlaten, bijvoorbeeld via de gymzaal. Arco heeft vanuit ouders zelf ook verzoeken/oplossingen gekregen en zal alles meenemen tijdens de evaluatie.

Lucinda geeft een compliment aan de ouderraad voor de versiering van de Kinderboekenweek. Het is werkelijk weer prachtig geworden.

Lesley wil benoemen dat de verwonderreis voor de groepen 5/6/7 een groot succes was! Jessica geeft aan dat ook de verwonderreis voor de groepen 2/3/4 erg leuk was. Femke vraagt of de afstand niet te ver was voor de laagste groepen. Kim denkt dat dit wel de maximale afstand/tijd is die je met deze jonge kinderen zou moeten afleggen. De leerkrachten geven aan dat het volgend jaar wel wat dichterbij moet omdat de busreis echt te lang duurt voor de jongste kinderen.

Hubrecht vraagt wat de opbrengst is voor de schoolreis dit jaar. Arco heeft nog geen totaalbeeld, maar zal navraag doen bij Chantal. Wel verwachten ze een significante afname van de gelden die zijn ontvangen. De afgelopen jaren wordt er in de media regelmatig gesproken over de vrijwillige bijdrage wat niet in het voordeel werkt voor de school. Kim vraagt of sponsoring een optie zou kunnen zijn, dat kan maar dan moet je goed bedenken hoe je voldoet aan de tegenprestatie richting de sponsor. Jessica benoemt dat Sponsorkliks ook nog een optie zou zijn om wat extra geld op te halen. Als laatste wordt er ook PIT breed gekeken naar dit vraagstuk.

Het onderwerp geld meenemen op schoolreis is ook nog besproken. Op dit moment is het advies vanuit school: de lagere groepen nemen geen geld mee, de hogere groepen 5 euro. Willemijn geeft aan dat ze het lastig vindt dat haar ene kind dan wel geld mee krijgt en de andere niet. De hoogte van de bedragen die mee gegeven worden verschillen ook, de ene houdt zicht netjes aan de 5 euro maar een ander kan ook zo 20 euro mee hebben gekregen. Femke geeft aan dat de kinderen de hele dag bezig waren met wanneer ze nou hun geld uit mochten geven. Arco geeft aan dat dit een lastig punt blijft, de hogere groepen mogen vaak (deels) vrij rondlopen. Het is bijna niet te controleren wie wat mee heeft. Lesley

vraagt zich af of we dan niet helemaal moeten verbieden om één lijn te trekken. Dit zou een optie kunnen zijn, maar dan wordt het wel een taak van de leerkracht om dit zowel in de klas te bespreken als te controleren op de dag zelf wat dus best ingewikkeld kan worden.

Femke benoemt het Schoolkorfbal, het was leuk georganiseerd. Ze is benieuwd wie de teams maakt en had het gevoel dat er geen gelijkwaardige teams samengesteld waren. Er was een duidelijk verschil tussen de teams. De goede spelers eerlijk verdelen over de verschillende teams zou ervoor kunnen zorgen dat het voor iedereen leuk is. Arco benoemt dat ze dit met de leerkracht mag bespreken die verantwoordelijk is voor de indeling. Willemijn benoemt dat het erg leuk was, maar wel heel lang duurde. Eventuele feedback kan met Charlotte gedeeld worden, zodat dit teruggelegd kan worden bij organisatie.

3. Stand van zaken nieuwe ontwikkelconcept Input KCR leden

Voor de zomervakantie heeft Arco het eerste gesprek gehad over de financiën. De geschetste situatie was niet helemaal zoals verwacht. Binnenkort volgt er een nieuwe sessie met hopelijk ook een ander scenario. Hierna zal er iedere 3 weken een moment zijn waarop dit besproken gaat worden om het financiële plaatje compleet te krijgen. Het is de bedoeling dat Patricia in november zal aansluiten bij een KCR vergadering om samen met Arco het financiële plan toe te lichten.

Op dinsdag 28 oktober 2025 zal er een evenement plaatsvinden op het Loket van 15.30 uur tot 19.00 uur waarbij diverse stakeholders aanwezig zullen zijn. Ook de KCR en de bestaande Ouderwerkgroep zal hierbij worden uitgenodigd.

Tijdens de projectweken rondom cultuur in het voorjaar zullen er 1 tot 2 weken gebruikt gaan worden om een soort pilot te draaien gebaseerd op het nieuwe ontwikkelconcept. Mirjam zal een rooster maken voor iedere klas waarbij inspanning en ontspanning elkaar afwisselen.

4. W.v.t.t.k.

Arco geeft aan dat hij er vorige week achter kwam dat een Ouderraad mag sparen voor een bepaald doel. Denk hierbij aan bijvoorbeeld nieuwe sporttenues. De Ouderraad moet een bepaald spaardoel kenbaar maken bij de KCR. De KCR moet dit spaardoel beoordelen en goedkeuren, wat dan ook weer vastgelegd moet worden in de notulen zodat hierop beleid gemaakt kan worden.

Arco wil graag nog even mededelen dat het beleid rondom schermtijd is herzien. Dit beleid is tegen het licht gehouden en op enkele plaatsen aangepast. Er is gekeken naar de richtlijnen voor de diverse groepen en leeftijdscategorieën. De totale schermtijd is gehalveerd ervan uitgaande dat een kind de halve dag op school is.

Kim vindt het belangrijk dat we als KCR aanwezig zijn bij de presentatie op dinsdag 28 oktober 2025. Wij moeten straks ook een mening vormen over het nieuwe concept en dat kan niet zonder onze betrokkenheid. Iedereen is het hiermee eens, binnenkort zal er geïnventariseerd worden wie er aanwezig kan zijn.

6. Notulen 5^e vergadering

Geen opmerkingen.

7. Afsluiting

Vergadering.	Actie	Wie:	Wanneer:	Status:
1	Inventariseren wie er naar de bijeenkomst van Leket	Hubrecht	Half oktober	

Hubrecht sluit de vergadering en dankt ieder voor zijn komst.

Actielijst:

Vergaderdata 2025-2026

Maandag 29-09-2025

Maandag 03-11-2025

Dinsdag 03-02-2026

Dinsdag 07-04-2026

Maandag 18-05-2026

Dinsdag 30-06-2026